## SIDELINE BEHAVIOUR

Thank you for coming and providing support to the players. Your presence is welcomed and appreciated.

While you are here, please remember:

- People participate in sport *to have fun*.
- Be positive and supportive, encouraging effort and performance regardless of the outcome.
- Respect the dignity and worth of everyone especially players, opponents and those volunteering to umpire or line judge.
- Respect officials' decisions and teach your child to do likewise. You are not here to umpire, line judge or keep score.
- Show appreciation for volunteer coaches, officials, and administrators without them, your child could not participate.
- Communicate any concerns you have with the Association Coach or

Manager, Badminton New Zealand, or the Event Referee.

We all have a role to play in ensuring that everyone enjoys their involvement in badminton.

Badminton New Zealand and the Event Referee reserve the right to remove any individual who is not meeting these expectations.



## 行为守则

感谢您的到来及对球员的支持。 欢迎光临·不胜感激。

在此期间,请牢记以下几点:

- ▶ 人们参与体育运动是为了**享受其带来的乐趣**。
- 保持积极和支持的态度,无论结果如何,鼓励球员的努力和表现。
- ▶ 尊重每个人的尊严和价值,特别是球员、对手以及担任裁判 或司线员的志愿人员。
- ▶ 请您并教育您的孩子,尊重裁判的判决。身为父母或支持者,您的角色不是裁判、司线员或记分员。
- 感谢在场的教练、裁判和管理等志愿人员—没有他们,您的 孩子将无法参与比赛。
- 如有任何疑虑,请与协会教练、队伍经理、新西兰羽毛球协会或赛事裁判长沟通。

## 我们每个人都有责任确保所有人都能享受羽毛 球运动带来的乐趣。

## 新西兰羽毛球协会及赛事裁判长有权要求不遵守上述行为守则的人员离场。